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Geacht college,

Het Dorpsoverleg in Handel heeft besloten om er mee te stoppen 
vanwege het feit dat er te weinig bestuursleden zijn om al het werk goed
op te kunnen pakken. Echter is ook de volgende aantijging gedaan
tegenover het gemeentebestuur.

We worden helaas door de gemeente niet of te laat geïnformeerd over
onderwerpen op ambtelijk niveau wat betrekking heeft op de korte en
lange termijn toekomst en leefbaarheid van Handel. We krijgen regelmatig
vragen uit het dorp over zaken waarmee de gemeente met inwoners en
belanghebbenden in overleg is, waarbij het dorpsoverleg vaak niet als partij 
wordt gezien en ook niet geïnformeerd wordt. Deze zorg is meerdere
malen geuit naar de contactpersonen binnen het gemeentehuis en de
wethouders direct, maar zelfs op deze noodkreten is helaas geen actie
ondernomen.

Hierdoor krijgen wij het gevoel dat het huidige dorpsoverleg niet serieus
wordt genomen en we veel energie en vrije tijd stoppen in werk waarvan
de gemeente vindt dat ze dit zonder ons ook kunnen.

Graag hoor ik een verhaal altijd van beide zijdes voordat ik mij een mening
ga vormen dus graag zou ik een reactie van het college horen wat zij van
deze aantijgingen vinden en of zij begrijpen het ontstaan van zulke
aantijgingen. Gaat u als college actie ondernemen naar aanleiding van
deze aantijgingen en dus in gesprek met Handel en kunt u de
gemeenteraad deelgenoot maken van uw acties en de resultaten daarvan.
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Antwoord: 

Op woensdag 31 augustus hebben we uitgebreid gesproken met de (ex-)bestuurders van 
dorpsoverleg Handel. Het was een goed en constructief overleg waarbij ook de ervaren 
knelpunten in de samenwerking met de gemeente uitgebreid aan de orde zijn geweest. 
Het college hecht aan een goede samenwerking omdat de dorpsoverleggen een belangrijke 
rol vervullen in de brugfunctie tussen de gemeente en haar inwoners om de betrokkenheid 
en participatie te vergroten. De dorpsoverleggen behartigen de gemeenschappelijke 
belangen van de inwoners van het eigen dorp op het gebied van leefbaarheid (en identiteit) 
in de brede zin van het woord. Ook fungeren de overleggen als klankbord voor de gemeente.



Samenwerking met andere partijen in het algemeen en met dorpsoverleggen in het bijzonder 
is een voortdurend punt van aandacht binnen onze gemeentelijke organisatie en een 
structureel gespreksonderwerp met dorpsoverlegbesturen. 
Het college vindt het jammer dat deze gesprekken niet geresulteerd hebben de nodige 
motivatie voor de bestuursleden van dorpsoverleg Handel om als bestuurslid actief te blijven.
Dat doet overigens niets af aan de waardering die wij voor hen hebben uitgesproken. 

Wethouder Bankers zal als portefeuillehouder dorpsraden tijdens zijn kennismaking met de 
andere dorpsoverlegbesturen verder inventariseren wat de wederzijdse verwachtingen zijn 
en welke verbeterpunten we in de samenwerking kunnen oppakken.
Met de (oud)bestuurders van Dorpsoverleg Handel en de dorpsondersteuner, is afgesproken 
dat zij de komende maanden de tijd nemen om -aan de hand van een samen opgesteld 
profiel- op zoek gaan naar een nieuw bestuursteam. De gemeente zal hen daar waar nodig 
in faciliteren


